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Abstract (en)
[origin: FR2702693A1] Tooling for applying abrasive cloth to a machine for machining cylindrical bearing surfaces on components, particularly
journals and crank wrists in crankshafts, using abrasive cloth, the tooling comprising, for each bearing surface to be machined, three pads for
applying abrasive cloth arranged substantially at three corners of an equilateral triangle, each pad (7, 8) having a concave surface extending over
an angle greater than 60 DEG and less than 120 DEG so that the three pads of each arm practically entirely envelop the bearing surface (6) to be
machined. <IMAGE>

Abstract (fr)
Outillage pour l'application de toile abrasive sur une machine d'usinage par toilage de portées cylindriques sur des pièces, notamment des tourillons
et manetons sur des vilebrequins, comprenant pour chaque portée à usiner, trois patins d'application de toile abrasive disposés sensiblement aux
trois angles d'un triangle équilatéral, chaque patin (7, 8) présentant une surface concave s'étendant sur un angle supérieur à 60° et inférieur à 120°
de manière que les trois patins de chaque bras enveloppent pratiquement complètement la portée (6) à usiner. <IMAGE>
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